
PROTOKÓŁ NR XIV/11 
z posiedzenia XIV zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

w dniu 25 sierpnia 2011 r. 
 
 
Obrady rozpoczęły się o godz. 10ºº. 
W posiedzeniu udział wzięło 21 radnych. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 1 i 2 
Otwarcia posiedzenia dokonał P. Józef Biernacki – Przewodniczący Rady Miejskiej. 
Na wstępie przywitał wszystkich i przedstawił następujący porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie jego zmian. 
3. Powołanie sekretarza obrad. 
4. Wybór Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Przyjęcie protokołu z ostatniej zwyczajnej sesji Rady Miejskiej. 
6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za lipiec 2011r. 
7. Zapytania. 
8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) utworzenia obwodu głosowania w Szpitalu w wyborach do Sejmu 
Rzeczypospolitej Polskiej i Senatu Rzeczypospolitej Polskiej; 

2) wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia 
prawa uŜytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości gruntowej, 
stanowiącej własność Gminy Wyszków; 

3) rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Wyszkowa; 
4) w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budŜetowej Gminy Wyszków; 
5) zamiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2011-

2043; 
6) zamian w budŜecie Gminy Wyszków na 2011 rok. 

9. Zapytania i wolne wnioski. 
10. Zamknięcie obrad. 

 
Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 
następujących zmian: 

•  w punkcie 9 wprowadzić Stanowisko Rady Miejskiej w sprawie odszkodowania za 
działki ewidencyjne, które stanowiły własność Gminy Wyszków. 

W wyniku głosowania jawnego (głosów za -19, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), zmiany                
w porządku obrad zostały przyjęte. 
 
Ad.3. 
Sekretarzem obrad w wyniku głosowania jawnego (głosów za -19, przeciw – 0, wstrzym. się 
– 0) został wybrany P. Eugeniusz Zaremba. 
 
Ad.4. 
Do Komisji Uchwał i Wniosków w wyniku głosowania jawnego (głosów za -19, przeciw – 0, 
wstrzym. się – 1) zostali wybrani: 

1. P. Zofia Gałązka; 
2. P. Władysław Dudzik; 
3. P. Sławomir Wróbel. 
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Ad. 5 
Protokół z ostatniej XIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 21 lipca 2011r. w wyniku 
głosowania jawnego (głosów za -19, przeciw – 0, wstrzym. się – 1) został przez radnych 
przyjęty. 
 
Ad. 6  
Burmistrz – P. G. Nowosielski przedstawił sprawozdanie z działalności Burmistrza 
Wyszkowa za lipiec 2011r. (załącznik nr 2 do protokołu). 
 
Ad. 7. 
P. Rojek  spytał czy na sesji będzie obecny przedstawiciel Starostwa Powiatowego. 
Burmistrz - P. G. Nowosielski poinformował, iŜ w związku z trwającym sezonem 
urlopowym będzie to moŜliwe na najbliŜszej sesji Rady Miejskiej. 
Z-ca Burmistrza –  P. A. Mróz poprosił P. Lidię Stępkowską – Naczelnika Wydziału 
Promocji Kultury i Sportu  o przedstawienie informacji o doŜynkach wojewódzkich 
P. L. Stępkowska poinformowała, Ŝe w doŜynkach weźmie udział 200 delegacji 
wieńcowych. Pomimo, iŜ delegacja Gminy Wyszków nie będzie brała udziału w korowodzie 
wieńcowym, P. Stępkowska poprosiła o ich przygotowanie, będą one zdobiły stoisko Gminy 
Wyszków i scenę. Ponadto poinformowała, iŜ komplety plakatów i zaproszeń na doŜynki 
zostaną przekazane wszystkim sołtysom, natomiast  w przyszłym tygodniu zostaną rozesłane 
zaproszenia dla Radnych. Dodała, Ŝe wszystkie informacje będą ukazywały się w lokalnych 
gazetach. 
 
Ad. 8. 
1) Sekretarz – P. T. Goździewska przedstawiła projekt uchwały w sprawie utworzenia 
obwodu głosowania w Szpitalu w wyborach do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej i do 
Senatu Rzeczypospolitej Polskiej. Poinformowała, Ŝe w związku z ogłoszonymi wyborami 
Rady Gmin zobowiązane są do utworzenia obrębów wyborczych w szpitalach, zakładach 
karnych itp. jeśli w danym dniu będzie przebywało tam min. 15 osób. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 
do realizacji uchwałę nr XIV/82/11 w sprawie utworzenia obwodu głosowania w Szpitalu                      
w wyborach do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej i do Senatu Rzeczypospolitej Polskiej. 
 
2) P. Kozon – Kierownik w Wydziale Strategii i Rozwoju Gminy przedstawiła projekt 
uchwały w sprawie wraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty z tytułu 
przekształcenia prawa uŜytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości 
gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków. Poinformowała, Ŝe Państwo Jurczyk 
wystąpili o udzielenie bonifikaty w wysokości 95% od opłaty w wysokości 144.023,00 zł. 
Dodała, Ŝe do tej pory Radni udzielali bonifikaty w wysokości 80%. 
P. Abramczyk – Przewodniczący Komisji Finansów i Gospodarki - przedstawił negatywną 
opinię Komisji Finansów i Gospodarki i zaproponował odrzucenie powyŜszej uchwały. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -4, przeciw – 14, wstrzym. się – 1) nie 
przyj ęli do realizacji uchwały w sprawie wraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty             
z tytułu przekształcenia prawa uŜytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości 
gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków. 
 
3) P. Kozon – przedstawiła projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 
Burmistrza Wyszkowa. Poinformowała, Ŝe skarga została złoŜona przez P. Henrykę 
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Anuszewską i dotyczy bezprawnego zajęcia działki nr 3584/1, połoŜonej w Wyszkowie przy 
ul. Prostej. Wyjaśniła, Ŝe sporna kwestia dotyczy zatoki parkingowej, której likwidacji 
domaga się P. Anuszewska, uznając iŜ jest to jej własność. Dodała, Ŝe wszystkie dokumenty 
wskazują, Ŝe jest to własność Gminy Wyszków i skarga P. Anuszewskiej jest bezzasadna. 
P. Abramczyk – poinformował, Ŝe Komisja Finansów i Gospodarki uznała skargę za 
niezasadną. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0)  przyjęli 
do realizacji uchwałę nr XIV/83/11 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 
Burmistrza Wyszkowa. 
 
4) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie trybu prac nad 
projektem uchwały budŜetowej Gminy Wyszków. Poinformował, Ŝe wprowadzone zmiany 
są wynikiem zmiany ustawy o finansach publicznych, i tak: 

- w § 1 wydłuŜony został termin składania wniosków dotyczących projektu do dn. 
30.09. 
- w § 2 określono wygląd projektu, 
- w § 3 wyszczególniono wymagane załączniki, 
- w § 4 – zrezygnowano z przeprowadzania debaty budŜetowej, 
- w § 5 – Burmistrz moŜe z własnej inicjatywy składać autopoprawki do projektu 
budŜetu, 
- w § 6 – uchwała budŜetowa powinna zostać uchwalona przed rozpoczęciem się roku 
 budŜetowego. 

P. Abramczyk – Przewodniczący Komisji Finansów i Gospodarki przedstawił pozytywną 
opinię Komisji Finansów i Gospodarki i poinformował, iŜ Komisja uznała powyŜsze zmiany 
za zasadne. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 
do realizacji uchwałę nr XIV/84/11 w sprawie trybu prac nad projektem uchwały 
budŜetowej Gminy Wyszków. 
 
5) i 6) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekty uchwał w sprawach: 
- zmian w budŜecie Gminy Wyszków na 2011 rok, 
- uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2011 – 
20143. 
Poinformował, Ŝe dochody zostały zwiększone o kwotę 410.258,00 zł, m.in. z tytułu: 
- zwiększenia dochodów z najmu i dzierŜawy (60.000,00zł), 
- zwiększenia dochodów z tytułu opłaty targowej 
- zwiększenia dochodów ze sprzedaŜy mienia (278.000,00zł) 
Zwiększono wydatki budŜetu o kwotę 410.258,00zł, m. in. z tytułu: 
- zwiększono o 571.000 wydatki na drogi gminne, 
- wprowadzono dotację dla ZADM w łącznej kwocie 270.000zł, z czego 200.000 zł na 
dostosowanie mieszkania dla potrzeb OPS, 70.000 zł na wykonanie parkingu przy cmentarzu 
komunalnym 
- zmniejszenie odsetek z tytułu obsługi długu publicznego, 
- zmniejszono o 60.000 zł dodatki mieszkaniowe, 
- wpisano wydatki na modernizację OSP w Lucynowie, 
- dotacja na sfinansowanie piłkarskiej sekcji młodzieŜowej „Bug Wyszków”. 
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Poinformował równieŜ, Ŝe zmiany w prognozie finansowej są wynikiem zmian w budŜecie. 
Zmniejszono limity wydatków w 2012 roku, Ŝeby nie trzeba było zmieniać wysokości 
deficytu. 
Komisja Finansów i Gospodarki – przedstawiła pozytywną opinię zmian, które zostały 
przedstawione na Komisji. 
P. Korczakowski poinformował, Ŝe autopoprawki zostały wprowadzone w związku ze 
„znalezieniem” środków finansowych. 
P. Abramczyk- stwierdził, Ŝe zmiany te są z pewnością zasadne, jednak prosi by były 
przygotowywane o przedstawiane wcześniej. 
P. Biernacki przychylił się do wniosku P. Abramczyka. 
P. Rojek zwrócił się z prośbą o zwiększenie środków na remont dróg nieutwardzonych              
w związku ze zbliŜającą się aurą jesienną. 
Burmistrz - P. G. Nowosielski poinformował, Ŝe chwili obecnej Gmina dysponuje jeszcze 
rezerwą środków na ten cel i powinna ona wystarczyć na ten miesiąc. W związku z panującą 
deszczową aurą w tym roku wydatki na ten cel były znacznie większe niŜ miało to miejsce              
w latach ubiegłych. Prawdopodobnie na przyszłej sesji wydatki te zostaną zwiększone. Dodał 
równieŜ, Ŝe sytuacja jest monitorowana na bieŜąco. 
P. Wróbel Przewodniczący Komisji Rozwoju Miasta i Wsi zapytał czy, w związku                 
z przejęciem przez ZADM budynków po szkołach w Gulczewie i Kamieńczyku, ma 
przewidziane na ten cel środki. 
P. Siekierski – Dyrektor ZADM  poinformował, Ŝe w chwili obecnej analizowane są 
potrzeby na ten cel. 
P. Dziubłowski zwrócił się z zapytaniem do dyrektora ZADM-u skąd tak duŜa kwota na 
adaptację pomieszczeń na potrzeby OPS? 
P. Siekierski – poinformował, Ŝe podstawą był kosztorys. Prawdopodobnie duŜy wpływ na 
wysokość kosztów miał fakt, iŜ przebudowy wymagają ściany nośne budynku. 
P.Dziubłowski zapytał czy ktoś sprawdzał tą dokumentację? 
P. Siekierski poinformował, Ŝe ostatnio miała miejsce kontrola, która wypadała pozytywnie, 
więc chyba wszystko jest w porządku. 
P. Piątek zwrócił uwagę na brak wcześniejszej informacji na ten temat. Ponadto zapytał czy 
uzasadnione jest wydawanie w tej chwili tak duŜych pieniędzy na adaptację tego mieszkania, 
być moŜe lepszym pomysłem byłoby pomyśleć o jakiejś rozbudowie budynku. 
P. Siekierski zwrócił uwagę, Ŝe takie posunięcie w duŜym stopniu rozwiąŜe problemy                   
z jakimi boryka się OPS i bardzo poprawi warunki jego pracy. 
Burmistrz – P. G. Nowosielski wyjaśnił, Ŝe projekt ten był tak bardzo wydłuŜony w czasie, 
poniewaŜ wchodziła tam w grę wraŜliwa kwestia zamiany mieszkań. Oczywiście 
przeprowadzone zostały analizy budowy nowego budynku, jednak są to ogromne koszty. 
Kwota remontu ustalona była na podstawie sporządzonego kosztorysu. Mając na uwadze fakt, 
iŜ udało namówić się mieszkańców do przeprowadzki, nie było na co czekać. Oczywiście 
rozwiąŜe to problemy OPS-u tylko doraźnie, jednak pozwoli to nie wynajmować kolejnych 
lokali. 
P. A. Mróz – Dyrektor OPS dodała, Ŝe był to jedyny pomysł, który w chwili obecnej miał 
szansę realizacji, działania związane z powiększeniem budynku trwają od 2006 roku. 
Poinformowała, Ŝe OPS i tak na chwilę obecną ponosi juŜ dodatkowe koszty wynajmu lokali 
z powodu realizacji projektów unijnych. Ponadto OPS powinien spełniać określone standardy, 
tj. na 2000 mieszkańców powinien przypadać 1 pracownik socjalny – brakuje 4. 
P. Abramczyk  zapytał na jak długo ten lokal zabezpieczy potrzeby OPS-u? 
P. A. Mróz stwierdziła, Ŝe trudno jest jej odpowiedzieć na to pytanie, poniewaŜ nie jest                 
w stanie przewidzieć jakie zadania zostaną jeszcze nałoŜone na ośrodki pomocy społecznej. 
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Dodała, Ŝe ma nadzieję, iŜ uda się wybudować ratusz i będą mogli zająć obecny budynek 
Urzędu Miejskiego. 
P. Abramczyk – podsunął pomysł, Ŝe moŜna by było wyremontować hotel na potrzeby             
OPS-u. 
Z-ca Burmistrza – P. Mróz  poinformował, Ŝe i taka opcja była juŜ brana pod uwagę. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2011 – 20143. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -17, przeciw – 0, wstrzym. się – 3) przyjęli 
do realizacji uchwałę nr XIV/85/11 zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej na lata 2011 – 20143. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie 
Gminy Wyszków na 2011 rok. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -17, przeciw – 0, wstrzyma. się – 3) przyjęli 
do realizacji uchwałę nr XIV/86/11 w sprawie zmian w budŜecie Gminy Wyszków na 
2011 rok. 
 
Ad.9. 
P. Abramczyk – poinformował, iŜ po szczegółowym zapoznaniu się ze wszystkimi 
dokumentami dotyczącymi rozbudowy drogi wojewódzkiej nr 618 relacji Gołymin – Pułtusk 
– Wyszków na odcinku od km 0+000 do km 23+233,92, od km 43+339,42 do km 45373,48 
oraz od km 46,651,27 do km 47+579 na terenie gmin: Gołymin, Gzy, Pułtusk, Obryte, 
Wyszków Komisja Finansów i Gospodarki nie wyraziła zgody na podjęcie uchwały                   
w sprawie zrzeczenia się odszkodowania za działki ewidencyjne, które stanowiły własność 
Gminy Wyszków. 
Przewodniczący Rady – P. Biernacki przypomniał, Ŝe Komisja Finansów i Gospodarki 
otrzymała wszystkie dokumenty w tej sprawie. 
P. Piątek zapytał czy decyzja w tej sprawie jest ostateczna? 
Burmistrz – P. G. Nowosielski potwierdził, iŜ decyzja jest ostateczna, natomiast Gmina 
złoŜyła odwołanie tylko w zakresie ceny. 
Z-ca Burmistrza - P. A. Mróz dodał, Ŝe otrzymaliśmy informację od Wojewody o braku 
wad w przeprowadzonym postępowaniu. Nadmienił równieŜ, Ŝe zaplanowany przez MZDW 
remont ulicy Sowińskiego, z uwagi na opóźnienia w przetargach, został przesunięty. 
P. Szczerba zapytał o jakiej kwocie jest mowa. 
P. Kozon odpowiedziała, Ŝe w sumie chodzi o ok., 8 mln zł. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt stanowiska w powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (za – 20, przeciw – 0, wstrzm. się – 0) przyjęli 
Stanowisko Rady Miejskiej w sprawie nie wyraŜenia zgody na podjęcie uchwały                 
w sprawie zrzeczenia się odszkodowania za działki ewidencyjne, które stanowiły 
własność Gminy Wyszków. 
 
Ad.10 
P. Rojek zwrócił się z prośbą o interwencję w Starostwie Powiatowym w sprawie 
sygnalizacji świetlnej na remontowanej ulicy I AWP, która w związku z trwającymi tam 
pracami mocno utrudnia ruch. Prośba dotyczy wyłączenia tej sygnalizacji na czas remontu. 
Z-ca Burmistrza - P. A. Mróz poinformował, Ŝe taka informacja na pewno zostanie 
przekazana do Starostwa. 
Skarbnik - P. Korczakowski zwrócił się do wszystkich z prośbą o wypełnienie ankiety, 
która ma na celu ułatwienie realizacji szkoleń w ramach projektu „Rozwój E-usług w Gminie 
Wyszków”. 
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P. Abramczyk przypomniał, Ŝe 16.09.2011 r. o godz. 13.00 odbędzie się spotkanie                      
w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej. Ponadto zapytał czy moŜliwe jest 
zorganizowanie spotkania z samorządowcami w sprawie PEC? 
P. Gałązka zwróciła się z zapytaniem czy moŜliwe jest zwiększenie częstotliwości 
przystanków komunikacji miejskiej na ulicy Białostockiej? 
P. Sobieski – poinformował, iŜ docierają do niego sygnały, Ŝe na ul. Białostockiej mają 
miejsce podtopienia. 
Burmistrz – P. G. Nowosielski wytłumaczył, Ŝe woda nie pochodzi z jezdni, za co 
odpowiada Gmina, tylko z niemeriolowanych pól, co nie leŜy w kompetencji gmin. Rowy 
przydroŜne nie są w stanie odprowadzić tak duŜej ilości wody. 
P. Nasiadka – zauwaŜył, Ŝe nie ma przepustu, który by odprowadził wodę na druga stronę, do 
rzeki. 
Z-ca Burmistrza - P. Mróz poinformował, Ŝe na terenie powiatu działają spółki wodne,                 
w których gestii leŜy utrzymywanie rowów melioracyjnych. Dodał, Ŝe na przyszłej sesji 
będzie obecny Starosta  i wtedy zostanie poruszony ten temat. 
P. Wróbel zaproponował, by Gmina skredytowała działalność spółek by te mogły odtworzyć 
zniszczoną infrastrukturę. 
P. Abramczyk zauwaŜył, Ŝe Gmina nie ma środków prawnych by podjąć takie działania. 
P. Turek – zwrócił uwagę by zastanowić się nad budową studni chłonnych w Kamieńczyku 
w związku z tak duŜą ilością opadów. 
P. Iickiewicz - Sołtys Sitna poinformowała, Ŝe mieszkańcy byli na spotkani z w-ce starostą, 
który jako wyjście z zaistniałej sytuacji zaproponował by złoŜyć zlecenie do spółek wodnych. 
Jednak nie jest to moŜliwe, poniewaŜ mieszkańców na to nie stać. Ponadto nie wiemy jakiego 
rzędu wielkości będą to koszty. W związku z tym mieszkańcy zwracają się z prośbą o pomoc. 
P. Nasiadka podziękował w imieniu mieszkańców Leszczydołu Nowin za wybudowanie 
m.in. ulicy Dębowej, Szkolnej i Środkowej. 
 
P. Biernacki – Przewodniczący Rady poinformował, Ŝe wpłynęło z Mazowieckiego Urzędu 
Wojewódzkiego pismo z wnioskiem o przywrócenie praw miejskich dla Kamieńczyka. 
Ponadto zwrócił się z zapytaniem, czy w związku z wnioskiem Ligii Morskiej i Rzecznej dot. 
utworzenia społecznego komitetu fundacji sztandaru miasta Wyszkowa, ktoś ma ochotę na 
ufundowanie powyŜszego. 
Z-ca Burmistrza - P. Mróz korzystając z okazji zaprosił wszystkich do uczestnictwa                      
w gminnych imprezach. 
 
Ad.11. 
O godzinie 12°°, uznając porządek obrad XIV Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej za 
wyczerpany,  Przewodniczący Rady Miejskiej P. Józef Biernacki dokonał zamknięcia obrad.  
 
 
  Protokołowała:   Sekretarz obrad                     Przewodniczący Rady  
 
  śaneta Kozak           Eugeniusz Zaremba                         Józef Biernacki 
   


